
Sessió 04/12/2023
Assemblea Consell Local

      Consell Local d’Esports

ACTA  DE  L’ASSEMBLEA  EXTRAORDINÀRIA  DEL  CONSELL  LOCAL  D’ESPORTS  DEL  DIA  04  DE
DESEMBRE DE 2023.

Hi assistiren les entitats i senyors/es següents:

Cocentaina C.F.: Vicente Javier Fenollar Tomás, Club Aeromodelismo Alcocer: Rafael Escuder Ponsoda, Club 
Patinatge Artístic Cocentaina: Montserrat Lucas Pérez, Club Bàsquet Iris Contestano: Noelia Selles Valor, Club 
Pilota Cocentaina: Joan Antoni Company i Albors, Associació Grup d’Esplai Esportiu Futbol Sporting Contestà: 
Gustavo Moltó Domínguez, Centre Excursionista Contestà: Javier Domínguez Cascant, Hoquei Club 
Cocentaina: Patricia Mullor Jordà, Club Ciclista Contestano: Vicente Belda Vicedo, Club Ajedrez Cocentaina: 
Joaquín Corbí Martí, Club Ciclista Rafa Valls: Rafael Valls Ferri, Club Ye Faky Futbol Sala: Xavier Albero Molto, 
Club Caza y Tiro la Moderna Contestana: Juan Ujaldón Reche, Judo Club Cocentaina: Jose Albaladejo Miralles, 
G.P.M. Popular: David Miró Aljaro, G.P.M. Compromís Cocentaina: Jose Javier Micó Ramírez, G.P.M. PSPV-
PSOE: Maria Barrull Olmedo.

President:
Adrián Botella Juan

Secretari:
Iván González Moran

A Cocentaina,  a les dènou trenta  hores,  del  dia  quatre  de desembre de 2023, es reuneixen a la  sala
polivalent  al  pavelló del Poliesportiu  Municipal,  les persones i  entitats  esmentades, totes elles integrants de
l’Assemblea del Consell Local d’Esports.

1. Consell Consultiu d’Esports 2023-2027. Elecció del representant d’Esports al Consell Participació.

Adrián.- pren la paraula per a nomenar tots els membres del nou Consell Consultiu d’Esports 2023-2027:

1 COCENTAINA CF 
2 CLUB D’ESPELEOLOGIA I ESCALÀ CONTESTTÀ 
3 CLUB AEROMODELISMO ALCOCER
4 CLUB PATINATGE ARTÍSTIC COCENTAINA
5 CLUB BALONCESTO IRIS CONTESTANO 
6 CLUB PILOTA DE COCENTAINA 
7 ASOCIACIÓN GRUP D’ESPLAI ESPORTIU FUTBOL SPORTING CONTESTÀ
8 CENTRE EXCURSIONISTA CONTESTÀ
9 HOQUEI CLUB COCENTAINA 
10 CLUB DE TENNIS COCENTAINA 
11 CLUB CICLISTA CONTESTANO 
12 CLUB AJEDREZ COCENTAINA 
13 ASOCIACIÓN DEPORTIVA CULTURAL PATRONAT COR DE JESÚS 
14 CLUB CICLISTA RAFA VALLS  
15 CLUB YE FAKY FUTBOL SALA  
16 CLUB DE CAZA Y TIRO LA MODERNA CONTESTANA  
17 PEÑA MADRIDISTA EL COMTAT 
18 SOCA-RUN CLUB D’ESPORTS DE MUNTANYA 
19 JUDO CLUB COCENTAINA  
20 CD CONTESTANO
1 VOX COCENTAINA 
2 PARTIDO POPULAR  
3 ASSOCIACIÓ DE VEÏNS DE COCENTAINA 
4 COMPROMÍS COCENTAINA 
5 PSPV-PSOE 
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Adrián.-  continua amb l’elecció  del  Vicepresident  del  Consell  d’Esports,  que serà  el  nostre  representant  al
Consell  de  Participació  Ciutadana.  Els  darrers  anys,  venia  sent  el  Vicepresident  el  vocal  del  Club  Pilota
Cocentaina: Joan Antoni Company i Albors, i ell es presenta voluntari per a seguir en aquest càrrec. Si hi ha
algun representat que vulga ser voluntari per a la Vicepresidència que ho comunique i procedim a una votació.

Joan A. Company.- pren la paraula per a expressar la seua voluntat de fer més participatiu i accessible el consell
de Participació, ja que és aquesta la seua finalitat, la de participar i sumar idees i esforços per al bé del nostre
poble i societat, per tant, farà arribar les convocatòries i novetats i anima que puguen estar presents als consells
de participació per participar d’ells.

No hi ha més persones candidates a Vicepresident, pel que es realitza la votació amb 15 vocals presents al
moment de la votació:

• Vots a favor: 13
• Vots en contra: 0
• Abstencions: 2

Es designa com Vicepresident del Consell d’Esports a Joan Antoni Company i Albors.

    
2. Ajudes a clubs i entitats esportives del municipi de Cocentaina-temporada 2022-2023. Estudi valoració
per a proposta de resolució a la Junta de Govern Local.

Adrián.- comenta que són 14 les entitats que han demanat l’ajuda d’aquesta temporada 2022-2023, i que de les
14 hi ha dues entitats  que s’han quedat fora per incompliment, una d’elles és el Club de Caza y Tiro «La
Moderna  Contestana  per  incompliment  de  la  base  2.i,  i  l’altra  d’elles  és  el  Club  Judo  Cocentaina  per
incompliment de la base 2.g. La resta de les 12 entitats són aquestes i quedarien així els imports, sent un total
de 30.000€:

HOQUEI CLUB COCENTAINA  7.079,19 € 
CLUB YE FAKY FUTBOL SALA  4.301,60 € 
CLUB CICLISTA RAFA VALLS  3.733,29 € 

CENTRE EXCURSIONISTA CONTESTA  2.710,19 € 
CLUB BASQUET IRIS CONTESTÀ  2.673,61 € 
CLUB CICLISTA CONTESTANO  2.577,02 € 

CLUB PATINATGE ARTISTIC COCENTAINA  1.537,85 € 
CLUB AJEDREZ COCENTAINA  1.442,24 € 
CLUB PILOTA COCENTAINA  1.265,28 € 

GRUP D’ESPLAI ESPORTIU FUTBOL SPORTING CONTESTÀ  990,89 € 
SOCARUN CLUB D’ESPORTS DE MUNTANYA  954,39 € 

CLUB ESPELEOLOGIA I ESCALADA COCENTAINA  734,45 € 

Ximo Corbí.- pregunta per a quan està previst que ingressen les quantitats als clubs.

Adrián.- contesta que demà prepararem l’acta perquè passe com més prompte millor per JGL i com més aviat 
poder disposar dels diners, seria ideal abans d’acabar l’any però no ho podem assegurar.

Vicent Belda.- pregunta el perquè de baixar la designació del total d’aquesta subvenció de 33.000€ a 30.000€.

Adrián.- respon que pel retràs en algun dels beneficiats de l’ajuda de la temporada 2021-2022 a l’hora de poder 
cobrar l’ajuda, s’ha hagut de pagar-ho d’aquesta partida que és la destinada a subvencions, i com la partida de 
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2022 dels pressupostos generals ja estava tancada es deu pagar de la d’enguany que és la que està oberta i 
disponible.

Vicent Fenollar.- pregunta pels motius dels dos clubs que s’han quedat fora.

Adrián.- llig la comunicació rebuda des del departament d’intervenció. Club de Caza y Tiro “La Moderna 
Contestana”- incompleix base 2.i) (no estar al corrent amb la tresoreria municipal). Club de Judo Cocentaina - 
incompleix base 2.g) (no estar al corrent amb l’agència tributària)   
 
Gustavo Moltó.- comenta que la seua entitat esportiva es veu seriosament afectada pels criteris de valoració de
les  ajudes  als  clubs  i  per  l’ordenança fiscal  reguladora  de la  taxa  pel  servei  de  poliesportiu,  pels  carnets
d’instal·lacions. Ells són un dels que més carnets d’instal·lacions tramiten i paguen ací al poliesportiu, i són dels
que menys ajuda rebre'n per  com estan contemplats  els  criteris  a les bases  de la subvenció.  És un gran
problema per  a  nosaltres  perquè  la  lliga  en  la  qual  estem,  és  comarcal,  i  als  municipis  veïns  tenen  més
accessible econòmicament  poder  participar  en la  lliga,  per  tant  els  equips  estan deixant  d'inscriure's  ací  a
Cocentaina i van a les localitats veïnes. Cal tindre en compte a més, que els menors d’edat ací al poliesportiu no
paga ningú, però el club, que és el que te la reserva de la instal·lació tampoc paga res, per tant els que tenen a
esportistes majors d’edat estem pagant desproporcionadament pels clubs que tenen tots els seus esportistes
menors.

Patricia Mullor.- comenta que si en cas de ser complicat que es modifiquen o que se us ajude més pel tema de
les subvencions, igual es podria buscar alguna forma alternativa de fomentar i ajudar a la vostra entitat perquè
aquestes despeses que comentes no us supose aquesta problemàtica, igual reduint els preus dels carnets per
equips o similar, seria veureu.  

Jose  Albaladejo.- comenta referent a la subvenció, i al cas del Club de Judo Cocentaina, que aquest és un
problema de l’administració de l’estat, que l’administració local te competència per poder consultar i deu d’haver
col·laborat amb l’agència tributària i no ha existit aquesta col·laboració. Des d’intervenció es deu notificar al club
aquest aspecte i poder disposar del temps necessari per a poder tindre contestació des de l’agència tributària,
però no s’ha rebut cap notificació ni s’ha disposat de temps per solucionar-ho. El club de Judo Cocentaina està
al corrent amb l’agència tributària, però no s’ha rebut resposta, per tant estem front un silenci administratiu, és
un tema burocràtic administratiu i no per un incompliment perquè realment estem al corrent.

Adrián.- respon que prenem nota i ho parlarem amb els departaments corresponents, però que la proposta de
resolució és aquesta que hem llegit abans.
Continuem amb altra de les subvencions, la dels joves esportistes de Cocentaina. Han sigut un total de 5 els que
han demanat aquesta ajuda, i aquestes són les quantitats a cada esportista:

 IMPORT
PONSODA VICENT, HUGO  1.250,00 € 
SANTONJA MOYA, PAULA  1.003,52 € 
GINER GOSÁLBEZ, ÓSCAR  1.109,15 € 
ROMERO SANJUÁN, LAURA  1.056,34 € 
LEÓN GILABERT, LAURA  580,99 € 

TOTAL  5.000,00 € 

3.  Valoració de la unificació de les 13 Hores Esportives Escolars i les 24 Hores Esportives: Jornades
Esportives Esport-On 2023. Proposta de jornades esportives 2024.

Adrián.- comenta que li  agradaria saber per part dels presents l’acceptació que va tindre el nou format i  si
continuem apostant per aquest o contemplem recuperar les 13 hores.

Després d’intercanviar opinions i arguments per part d’uns vocals i d’altres, la conclusió general és que el nou
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format de 2023 va agradar i es va veure un poliesportiu ple i amb molt de color i participació, pel que deuríem
continuar amb aquest. 

Adrián.- comenta que la data seria per al divendres 31 de maig, dissabte 1 i diumenge 2 de juny de 2024, ja que
ho tenim mirat amb els ajuntaments d’Alcoi i Muro, sent en Alcoi el 7, 8 i 9 de juny i a Muro el 15 juny.     

4.  Valoració  de la  ‘I  Gala  Vila  de Cocentaina 2023’  i  ‘II  Gala  Vila  de Cocentaina 2025’.  Proposta de
recuperació de la Gala de l’Esport. 

Adrián.- comenta que al mateix que al punt anterior li agradaria saber per part dels presents que els va paréixer
la  Gala  Vila  de  Cocentaina,  i  si  veurien  la  possibilitat  o  necessitat  de  recuperar  o  crear  una  ‘Gala’  o
reconeixement propi des de la regidoria d’Esports i del nostre Consell d’esports.

Joan Company.- comenta que no acaba d’entendre molt bé aquest assumpte, ja que no fa ni un any que hem
iniciat la Gala Vila de Cocentaina, i que des del nostre propi Consell s’ha sigut molt crítics amb la Gala de
l’Esport, i que per açò també va ser que se li va donar un canvi molt considerable fent la Gala des de participació
i obrin a tots els consells a participar.

Patricia Mullor.- comenta que si és tan recent i açò pareix un tema delicat de tractar, que es podria deixar un poc
per a més avant i anar parlant-ho a les futures assemblees.

Adrián.- respon que no té perquè ser com la coneixíem, que seria un reconeixement als nostres esportistes
totalment nou, i creat pel consell, si ho creiem oportú. Ho deixem per anar parlant-ho.    

5. Ordenança de convivència i millora del funcionament al poliesportiu.

Adrián.- comenta que s’està treballant per poder modificar i contemplar diferents accions i  actes que venen
produint-se dins del poliesportiu i que ens donen problemes a treballadors, clubs i usuaris, tant en temporada de
piscina com a les instal·lacions esportives. Hi ha una ordenança de convivència que ja està vigent i que queden
arreplegades moltes de les acciones no desitjables, i les que no estem treballant perquè apareguen.

Montserrat Lucas.- creiem que es deu prendre més accions per conductes vandàliques i incíviques, ja que ens
enfrontem a robaments, insults i desafortunats confrontaments ací dins de les instal·lacions públiques.

Adrián.- respon que el primer que cal fer és denunciar aquests comportaments i actes, hem d’avisar a la Policia i
posar denuncia,  no pots ser d’altra forma, i  més que mai anar tots a una, treballadors,  clubs i  usuaris pel
benestar  dels  que fem ús  del  poliesportiu.  Enviarem per  correu electrònic  l’Ordenança  de Convivència  de
l’ajuntament de Cocentaina. 

Gustavo Moltó.- comenta la possibilitat que tots els esportistes sense excepció tinguem una espècie de carnet
d’instal·lacions o d’estar en algun registre com a usuaris, menors i  majors d’edat. D’alguna forma tindre un
control de les persones que estan fent ús i que estan complint amb la normativa i pagaments vigents.  
  
6. Despatx extraordinari.

Adrián.- comenta els treballs de manteniment duts a terme, com han estat a la pista d’hoquei, els dos camps de
futbol,  la superfície del pavelló, el tancament de la piscina, i el dilluns 11 de desembre s’inicia l’actuació de
posada en funcionament de les plaques solars del pavelló.

7. Precs i preguntes.

Ximo Corbí.- comenta que a la seua sala d’escacs del pavelló on realitza les classes del seu club, necessiten
des de fa molts anys una millora de la instal·lació elèctrica per poder dotar de calefacció aquesta sala. Poder
tindre una bomba de calor-fred. A part aprofita per a comentar de la possibilitat de poder disposar d’un televisor
per poder projectar diferents vídeos. Per últim saber com està el tema del Bar, si ho durà algú i quan serà.
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Adrián.- respon que anota el tema de la llum per poder valorar i veure que podem fer. El tema del Bar, fins que
no ho traiem a licitació i puguen presentar-se per a quedar-se la licitació no podrà posar-se en funcionament, i
ara mateix no podem dir una data, no serà per a prompte. 

 
I no havent-hi més assumptes a tractar, finalitza l’assemblea a les 20.55 hores, dels quals, com a secretari, que
ho confirme, estenc i signe aquesta acta electrònicament.                                        
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